
Z á p i s n i c a 

zo zasadnutia komisie zdravotníctva a sociálnych vecí  pri MZ 

vo Fiľakove, konaného dňa 19. mája 2022 v KD vo Fiľakove 

 
Prítomní : podľa pripojenej prezenčnej listiny 

Program: 1. Otvorenie 

               2. Vyplnenie „Dotazníka – Operačný program Efektívna verejná správa 

– Sociálna oblasť, zamestnanosť, zdravotníctvo“                    

               3. Aktuálne záležitosti mesta v našej oblasti - KD 

               4. Záver 

 

K bodu č.1: 

Zasadnutie komisie otvoril a členov komisie privítal jej  predseda Jozef Tankina.  

 

K bodu č.2: 

Zasadnutie bolo zvolané k spoločnému vyplneniu dotazníka, ktorý obdržal 

predseda komisie a ktorého kópia je prílohou zápisnice  

 

K bodu č.3: 

Zasadnutie komisie bolo účelovo konané v priestoroch Klubu dôchodcov, kde 

pred pár týždňami prebehlo maľovanie časti priestorov, preto sa zasadnutia 

zúčastnila aj vedúca KD Elena Lipničková. Skonštatovali sme, že výmaľba už 

bola ozaj potrebná, ale jej súčasťou nebolo vymaľovanie okien, ani príslušných 

skladových priestorov/kuchynky, ktoré už z rozpočtu nevyšlo. Členovia komisie 

opätovne odporúčajú Mestu, ktorý KD zabezpečuje, aby do rozpočtu na rok 2023 

bola začlenená suma na dokončenie maľovania KD, výmenu alebo opravu 

okenných rámov a ich premaľovanie ( resp. navýšenie rozpočtu pre Hradné 

múzeum, keďže budova patrí do ich správy.) Zároveň by bolo potrebné 

pouvažovať o výmene niektorých kusov nábytku, ktorý bol zabezpečovaný ešte 

v rokoch 1986-1989 a niektoré skrinky, skrine, stoly už sú v zlom technickom 

stave – pričom všetky poškodené, nepoužívateľné kusy už boli aj vyradené 

z inventáru mesta. Komunitný život v KD sa značne oživil, preto by bolo vhodné 

doplniť aj podmienky na užívanie týchto priestorov. 

 

K bodu č:4. 

Žiadne ďalšie návrhy do zápisnice už členovia nemali, preto  predseda zasadnutie 

komisie ukončil. 

 

 

                                                                                   Jozef Tankina, v.r. 

                                                                                   predseda  komisie 

 

 

Zapísala: Iveta Cíferová, tajomníčka komisie 
 


